
ПРОТОКОЛ №12 

засідання постійної комісії з питань регламенту, депутатської діяльності, 

антикорупційної політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами 

 

24.02.2017 р.            10.00 

Місце проведення: зелена зала. 

Всього членів комісії – 5 чол. 

Присутні: Собко А.І., Бірюк Л.В., Міхняк Б.Г. 

Відсутні: Мельничук І.О., Калюжна Т.О. 

Запрошені: Кривак М.М. – секретар міської ради, Кветко А.Р. – голова постійної комісії з 

питань містобудування, земельних відносин та охорони навколишнього природного 

середовища. 

Головує: Собко А.І. – голова комісії. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про внесення змін до Регламенту Хмельницької міської ради VII скликання (пропозиція 

депутата Мельничука І.О.) 

2. Розгляд звернення громадянина Ковальського А.Б. 

3. Розгляд місцевої ініціативи мешканців мікрорайону Дубово-Купріна, щодо створення 

осередків самоорганізації населення в м.Хмельницькому. 

4. Розгляд місцевої ініціативи мешканців мікрорайону Дубово-Купріна, щодо забезпечення 

приватних будинків мікрорайонів міста прибудинковими індивідуальними сміттєвими 

збірниками-контейнерами з нового бюджету 2017 року. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Собко А.І. – голову 

комісії 

 

Пропоную розглянути проект рішення «Про внесення змін до 

Регламенту Хмельницької міської ради VII скликання». 

 Даним проектом рішення пропонується внести зміни до Регламенту 

Хмельницької міської ради VII скликання, а саме: 

1. Внести зміни до редакції Регламенту Хмельницької міської ради VII 

скликання. 

1.1 Доповнити п.6 ст. 2 пунктами: 

- Розміщення діючих актуальних редакцій нормативно-правових актів 

із прийнятими змінами та із зазначенням на початку тексту згадки 

щодо підстави внесення цих змін. 

- Розміщення змін до проектів рішень ради  із зазначенням в тексті 

згадки щодо підстави внесення цих змін, які були внесені під час 

засідань постійних комісій ради. 

1.2 Вилучити п.8 ст.23 «За рішенням комісії засідання може бути 

закритим. Депутати, які не входять до складу цієї комісії, не мають 

права бути присутніми на закритому засіданні комісії». 

1.3 Вилучити п.11 ст.39 «Тлумачення рішень міської ради, їх окремих 

положень здійснює міська рада, про що приймається відповідне 

рішення. Тлумачення не повинно суперечити самому рішенню, іншим 

рішенням ради і не повинно створювати нові правовідносини. Текст 

тлумачення чинного рішення приймається радою у вигляді рішення за 

процедурою, передбаченою цим Регламентом». 

Собко А.І. – голова 

комісії 

Чи є у членів комісії зауваження щодо до даного проекту рішення? 

(Немає) 

Чи є інші пропозиції до проекту рішення. (Немає) 

В обговоренні проекту рішення прийняли участь депутати Собко А.І., Бірюк Л.В., 

Міхняк Б. Г. 

Собко А.І. – голова Пропоную підтримати даний проект рішення 



комісії 

ГОЛОСУВАЛИ: За - 3, проти – 0, утрималися – 0. 

Проект рішення підтримано. 

ВИРІШИЛИ: Винести на розгляд чергової сесії міської ради проект рішення «Про 

внесення змін до Регламенту Хмельницької міської ради VII 

скликання». 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Собко А.І. – голову 

комісії 

 

Розгляд звернення громадянина Ковальського А.Б. Постійна комісія з 

питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної політики, 

забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами 

розглянула Ваше звернення. Шановний гр.Ковальський, які конкретно 

претензії ви маєте до голови постійної комісії з питань містобудування, 

земельних відносин та охорони навколишнього природного середовища 

Кветко А.Р.? 

ВИСТУПИЛИ: 

Ковальський А.Б. 

 

По-перше, я хочу, щоб міська рада надала мені земельну ділянку та 

отримала за неї плату. Оскільки в нас скасоване свідоцтво про право 

власності на будівлі по вул. Шевченка, 89. На мій погляд суддя, що 

розглядав дану справу видав незаконне рішення, вказав, що при 

будівництві 4-х поверхової будівлі я наніс збитків на 387 тис.грн. 

Також несправедливо, за поданням секретаря міської ради 

К. Чернилевського мені скасували договір оренди земельної ділянки. 

На земельній комісії, начальник управління земельних ресурсів, 

Самишкін С.О, повідомив: «Якщо ми сьогодні не зупинимо договір 

оренди гр.Ковальської, то він пролонгується автоматично, а 

гр.Ковальська отримає свідоцтво про право власності. К.Чернилевський 

на сесії міської ради включає дане питання в порядок денний і 

рішенням міської ради скасовує договір оренди. 

По-друге, в мене та громадянки Ковальської є бар «У Богдана». Колись 

давно, коли ще був «Локомотив» там було 3 павільйони в одній будівлі. 

Кочегарку пані Волікова записала собі, площа якої складає – 4,3 кв.м, 

12,5 кв.м був підхід до неї – земля загального користування. Тоді вона 

землю мала, а коли я забудувався, розпався «Локомотив». В мене є 

документи, дозволи на початок будівництва, на завершення 

будівництва, а громадянка Волікова подає на мене до суду. Є рішення 

суду яке є несправедливим, та виносить постанову про знесення 

будівлі. Оскільки в мене є 4 з 5 експертиз, вони унеможливлюють 

знесення. Проте міська рада знаходить кошти в сумі 2800 грн., 

перераховує їх до виконавчої служби на проведення 5-ї експертизи, яка 

виносить рішення щодо знесення будівлі. Замість того, щоб я заплатив 

ці гроші і міська рада мала дохід, міська рада сама витрачає гроші. 

Після судової тяганини було закрите кримінальне провадження. яке 

було відкрите на гр.Ковальську. 

По-третє, Ми з гр.Ковальською купили бар «Любаву». Потім  до нас 

прийшли депутат Кветко А.Р, директор департаменту архітектури, 

містобудування та земельних ресурсів Чорнієвич О.Б. та депутат 

Діденко В.В. Я їм показав всі документи, що в мене були: акти 

прийняття в експлуатацію, свідоцтво про право власності, рішення 

комісій, 2 проекти, проте у відповідь отримав рішення , що «Любаву» 

потрібно знести. Після цього я відвідав 5 комісій міської ради, на яких 

голова постійної комісії з питань містобудування, земельних відносин 

та охорони навколишнього природного середовища Кветко А.Р. радить 

мені заплатити гроші гр.Воліковій. Яке відношення Кветко А.Р. має до 



гр. Волікової? Чому саме голова земельної комісії це говорить мені, а 

не директор департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів 

Чорнієвич О.Б.? 

 

Бірюк Л.В. 

 

Поясніть будь-ласка, яке відношення має Ваша розповідь до роботи 

комісії з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами? 

 

Собко А.І. – голова 

комісії 

 

Шановний Антон Болеславович, Ви присутній на комісії з питань 

регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної політики, 

забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами, хочу 

вам роз’яснити, що комісія не має відношення до судів . Ми маємо 

розглянути Вашу скаргу на голову постійної комісії з питань 

містобудування, земельних відносин та охорони навколишнього 

природного середовища Кветко А.Р. 

 

Ковальський А.Б. 

 

В мене претензії не тільки до голова постійної комісії з питань 

містобудування, земельних відносин та охорони навколишнього 

природного середовища Кветко А.Р., а і до директора департаменту 

архітектури, містобудування та земельних ресурсів Чорнієвича О.Б. 

 

Собко А.І. – голова 

комісії 

 

Директор департаменту архітектури, містобудування та земельних ресурсів 
Чорнієвич О.Б. є посадовою особою органу місцевого самоврядування, 

який призначений на посаду міським головою. Тому це питання не є 

можливим для розгляду на засідання постійної комісії з питань 

регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної політики, 

забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими частинами. Раджу 

Вам звернутися до міського голови для розгляду скарги на 

Чорнієвича О.Б. 

 

Ковальський А.Б. 

 

А Діденко В.В. хто? Він на комісії встає і каже: «Скільки метрів 

захватило підприємство гр.Ковальської у гр.Волікової?» гр.Волікова 

відповідає: «Та десь приблизно 30 кв.м» не знаючи точно. Після чого 

депутат Діденко В.В. каже, що землю забрати в гр.Ковальської і надати 

гр.Воліковій. 

 

Собко А.І. – голова 

комісії 

 

В Хмельницькій міській раді 42 депутати, яких обирали громадяни, 

жителі територіальної громади. Кожен депутат в праві мати свою 

думку і право голосу. Якщо Ви вважаєте, що той чи інший депутат 

вчинив неправомірні дії, то Ви можите звернутися в правоохоронні 

органи. Якщо в Вас є проблеми з співробітником органів місцевого 

самоврядування Вам потрібно написати скаргу на дії посадової особи.  

 

Ковальський А.Б. 

 

Я хочу щоб міська рада надала мені земельну ділянку у власність. Чи 

мав право Кветко А.Р., як голова постійної комісії з питань 

містобудування, земельних відносин та охорони навколишнього 

природного середовища, казати: «коли Ви розрахуєтеся з 

гр.Воліковою? 

 

Собко А.І. – голова 

комісії 

 

Кветко А.Р. як депутат і як голова постійної комісії має право на власну 

думку і право голосу. Я не вбачаю в діях голови постійної комісії 

Кветко А.Р. жодних корупційних чи неправомірних дій. 

Ставлю на голосування питання, що комісія не вбачає в діях голови 

постійної комісії Кветко А.Р. жодних корупційних чи неправомірних 



дій. 

В обговоренні прийняли участь депутати Собко А.І., Бірюк Л.В., Міхняк Б. Г. 

ГОЛОСУВАЛИ: За - 3, проти – 0, утрималися – 0. 

ВИРІШИЛИ: Комісія з питань регламенту, депутатської діяльності, антикорупційної 

політики, забезпечення правопорядку та зв’язку з військовими 

частинами розглянувши звернення гр.Ковальського А.Б в діях голови 

постійної комісії з питань містобудування, земельних відносин та 

охорони навколишнього природного середовища Кветко А.Р. не вбачає 

жодних корупційних та неправомірних дій.  

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Собко А.І. – голову 

комісії 

 

Пропоную розглянути місцеву ініціативу мешканців мікрорайону 

Дубово-Купріна, щодо створення осередків самоорганізації населення в 

м.Хмельницькому. пропоную передати слово депутату міської ради 

Бірюку Л.В. Немає заперечень(немає). 

ВИСТУПИЛИ: 

Бірюк Л.В. 

 

Пропоную скористатися прикладом, як було зроблено у м.Черкаси, де 

було створено 19 органів місцевого самоврядування, кожний з яких має 

приміщення, телефон для зв’язку і може вирішувати самостійно 

питання на своєму мікрорайоні. 

Пропоную створити комісію для вивчення цього питання. 

Це є реальна допомога депутату на його виборчому окрузі у вирішенні 

першочергових невідкладних питань. 

 

Собко А.І. – голова 

комісії 

 

Пропоную підтримати пропозицію по створенню комісії в склад якої 

має війти по одному депутату від кожної фракції, представник  

юридичного відділу, профільний заступник міського голови і вивчити 

дане питання. 

 

Кривак М.М. – 

секретар міської 

ради. 

 

Є нормативно-правовий акт, а саме Закон України «Про органи 

самоорганізації населення» від 11.07.2001р., що регулює дані 

правовідносини по створенню осередків самоорганізації населення. Але 

питання в наступному. Треба вивчити практику, дослідити та 

проаналізувати позитивний і негативний досвід, створити робочу 

групу. Якщо є позитивний досвід, тоді це питання варте уваги та 

зусиль.  

В обговоренні прийняли участь депутати Собко А.І., Бірюк Л.В., Міхняк Б.Г. 

 

Собко А.І. – голова 

комісії 

 

Пропоную протокольно доручити відділу сприяння діяльності 

депутатам на наступну сесію міської ради підготувати проект рішення 

про створення робочої групи по вивченню питання щодо органів 

самоорганізації населення, включити до складу робочої групи по 

представнику від кожної фракції, секретаря міської ради, представника 

від юридичного відділу. 

Чи є в членів постійної комісії зауваження до даної пропозиції? (Немає) 

Пропоную підтримати дану пропозицію. 

Ставлю на голосування дану пропозицію. 

ГОЛОСУВАЛИ: За - 3, проти – 0, утрималися – 0. 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: 1. Місцеву ініціативу мешканців мікрорайону Дубово-Купріна, щодо 

створення осередків самоорганізації населення в м.Хмельницькому. 

взяти до відома. 

2. Протокольно доручити відділу сприяння діяльності депутатам на 

наступну сесію міської ради підготувати проект рішення про створення 



робочої групи по вивченню питання щодо органів самоорганізації 

населення, включити до складу робочої групи по представнику від 

кожної фракції, секретаря міської ради, представника від юридичного 

відділу. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Собко А.І. – голову 

комісії 

 

Пропоную розглянути місцеву ініціативу мешканців мікрорайону  

Дубово-Купріна, щодо забезпечення приватних будинків мікрорайонів 

міста прибудинковими індивідуальними сміттєвими збірниками-

контейнерами з нового бюджету 2017 року, пропоную передати слово 

депутату міської ради Бірюку Л.В. Немає заперечень(немає). 

ВИСТУПИЛИ: 

Бірюк Л.В. 

 

Пропоную зробити пілотний проект, вивчити ситуацію в регіоні. Є 

компанія «Носоріг», яка надає в оренду сміттєві баки за договором. 

Собко А.І. – голова 

комісії 

Ви пропонуєте надати дозвіл (ліцензію) для заняття цим видом 

діяльності фірмі «Носоріг»? 

Бірюк Л.В. Не принципово, щоб це була фірма «Носоріг», пропоную провести 

конкурс між фірмами, які можуть надати можливість забезпечити 

громадян, що проживать у приватному секторі сміттєвими баками.  

Кривак М.М. – 

секретар міської ради 

Якщо є юридична особа, яка надає такі послуги, то громадяни можуть 

користуватися цими послугами на основі договору 

Собко А.І. – голову 

комісії 

Данне питання потребує дослідження. Ставлю на голосування 

пропозицію, місцеву ініціативу мешканців мікрорайону  Дубово-

Купріна, щодо забезпечення приватних будинків мікрорайонів міста 

прибудинковими індивідуальними сміттєвими збірниками-

контейнерами з нового бюджету 2017 року взяти до відома.  

В обговоренні прийняли участь депутати Собко А.І., Бірюк Л.В., Міхняк Б.Г. 

ГОЛОСУВАЛИ: За - 3, проти – 0, утрималися – 0. 

ПРИЙНЯТО. 

ВИРІШИЛИ: Місцеву ініціативу мешканців мікрорайону  Дубово-Купріна, щодо 

забезпечення приватних будинків мікрорайонів міста прибудинковими 

індивідуальними сміттєвими збірниками-контейнерами з нового 

бюджету 2017 року взяти до відома. 

 

 

Голова комісії          А.Собко 

 

 

Секретар комісії          Т.Калюжна 


